
Referat fra ekstraordinært årsmøte  

i Frogner svømmeklubb 
 

Onsdag 18. mai 2022 kl. 08.15 på Frognerbadet. 

Godkjenne de stemmeberettigede.  
Det var møtt  8 personer og alle ble godkjent som stemmeberettigede.   

Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden.  

Innkallingen, sakliste og forretningsorden ble godkjent. 

Velge dirigent, sekretær samt 2 representanter til å underskrive protokollen.  
Klubbens leder ble valgt som dirigent og referent.  
Mette Pettersen Moe og Siri Andresen ble valgt til å underskrive protokollen. 

Opprettelse av triatlongruppe  
Forslaget ble godkjent, og styret gis mandat til å utforme og gjennomføre videre prosess. 

Opprettelse av stupegruppe 
Forslaget ble godkjent, og styret gis mandat til å utforme og gjennomføre videre prosess. 

Opprettelse av mastersgruppe 
Forslaget ble godkjent, og styret gis mandat til å utforme og gjennomføre videre prosess. 

Organisering for oppfølging av svømmekurs for barn og unge 
Det ble en kort diskusjon rundt dette punktet. Forslaget om å se på mulige måter å organisere 

stupe-/livredning-/svømme-kurs for barn og unge ble godkjent, og styret gis mandat til å utforme 

og gjennomføre videre prosess. 

Orientering om fremdriften av mellomfaseprosjekt og forprosjekt for Frognerbadet 
Status er stort sett at det er mulig med oppstart rehabilitering av utebassengene høst 2024, dersom 

det er politisk vilje, og det ikke kommer overraskelser, og at dette kanskje vil inkludere korridor 

mellom garderobene og øvre basseng. Det ligger allerede budsjettmidler i økonomiplanen. 

Det skal også utredes hva som er beste plassering for et svømmeanlegg på Oslo Vest i tillegg til nye 

Sogn Bad. Svømmeklubben har bedt om en langsiktig plan som baserer seg på det totale behovet i 

Oslo Vest og som gir en strategi for i et tiårsperspektiv å dekke mest mulig av dette behovet. Riving 

av Frognerbad-kafeteriaen og en liten svømmehall der kafeteriaen står ser ut til å være skrinlagt 

(heldigvis), mens vurdering av en større svømmehall under Frognerbad-kafeteriaen ser ut til å bli 

vurdert som del av utredningen (og bør ha god mulighet til å vinne frem). 

Oslo 18.5.2022 

 

------------------------------------------      -------------------------------------------     --------------------------------------------- 
Bjørn Solheim         Siri Andresen          Mette Pettersen Moe 


